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P R O T O K Ó Ł  Nr III/10 
z sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy  

z dnia 16 grudnia 2010 roku 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 
Uchwały podjęte na sesji stanowią załączniki od nr 2 do nr 7. 
Protokoły Komisji Skrutacyjnej stanowią załączniki nr 8 i 9 niniejszego 
protokołu.    
 
Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali nr 48 budynku Urzędu Miejskiego  
w Trzebnicy. Początek obrad godz. 14:00.  
Stan radnych – 21, obecnych – 19. 
 
 
Przewodniczący Karol Idzik słowami „otwieram obrady III sesje Rady Miejskiej” 
dokonał jej otwarcia. Na podstawie listy obecności stwierdził, że jest na sali obecne 
quorum niezbędne do prowadzenia obrad. Z listy obecności wynika, że nieobecni są 
radni Adam Gubernat i Zbigniew Pasiecznik. §10 ust. 2 Statutu mówi „w razie 
niemożności wzięcia udziału w sesji lub posiedzeniu Komisji, której jest członkiem, 
Radny usprawiedliwia swoją nieobecność Przewodniczącemu lub Przewodniczącemu 
Komisji”. Na dzień dzisiejszy nieobecni radni nie usprawiedliwili swojej 
nieobecności. Przewodniczący powiedział, że wszyscy radni otrzymali porządek 
obrad wraz z zawiadomieniem o sesji. Dzisiaj jeszcze każdy z radnych otrzymał dwa 
projekty dodatkowych uchwał. Konieczność podjęcia tych uchwał wynikła z 
następujących powodów: po złożeniu mandatu na ostatniej sesji przez burmistrza 
Państwowa Komisja Wyborcza przysłała zaświadczenie, że kolejną osobą, która 
obejmie mandat będzie pani Wiesława Kucięba. W związku z tym zaistniała 
konieczność podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia wstąpienia na miejsce radnego 
Długozimy kandydata z tej samej listy. Przewodniczący zaproponował aby do 
otrzymanego porządku obrad dopisać punkt 2a podjęcie uchwały w sprawie 
stwierdzenia wstąpienia, na miejsce radnego Marka Aureli Długozimy, kandydata z 
tej samej listy, Pani Wiesławy Kucięby. Drugą poprawką jest dopisanie punktu 4a 
podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy Trzebnica. 
W związku z tym, że na ostatniej sesji burmistrz złożył ślubowanie zachodzi 
konieczność określenia jego wynagrodzenia.  
Radny Wojciech Wróbel odniósł się do trybu zwołania sesji. Radny powiedział, że 
§37 ust. 2  Statutu mówi „w przypadkach nie cierpiących zwłoki, a także w 
sytuacjach określonych odrębnymi przepisami, sesje zwołuje się bez zachowania 
wymogów określonych wyżej”. Radny powiedział, że w tym wypadku w grę raczej 
nie wchodzą sytuacje określone odrębnymi przepisami więc radny się pyta czy 
sprawy poruszane na tej sesji są na tyle nie cierpiące zwłoki, że nie można było 
zachować statutowego trybu? 
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Przewodniczący Karol Idzik odpowiedział, iż nie można było czekać głównie 
dlatego, że sesja zwołana została w celu wyboru komisji Rady. W związku z tym, że 
w miesiącu grudniu konieczne jest uchwalenie budżetu, a przed sesja budżetową 
konieczne jest zebranie się komisji i omówienie materiałów. Aby te komisje mogły 
pracować zachodzi konieczność ich wybrania. W związku z przerwą w pierwszej 
sesji Rada straciła tydzień, w trakcie którego mogłaby już pracować. W związku z 
tym w ocenie przewodniczącego spełnione zostały przesłanki §37 ust. 2. 
Jednocześnie przewodniczący przeprosił za takie zwołanie sesji i obiecał nie 
nadużywać tego paragrafu. Jednak teraz jest miesiąc budżetowy i występuje 
konieczność przedyskutowania wszystkich materiałów i powołania do tego celu 
komisji.  
Radny Jan Darowski nie zgodził się z poglądem, że jest to sytuacja nadzwyczajna 
dlatego, iż nic „nie goni” aby tego terminy 7 dniowego nie zachować. Tym bardziej, 
że dotyczy to materii wyboru wszystkich komisji i przewodniczących. W związku z 
tym powinna się odbyć jakaś dyskusja wszystkich radnych, a takiej dyskusji nie było 
nad czym radny ubolewa. Radny Darowski uważa, że przesłanki nie zostały 
spełnione, gdyż nie ma tutaj sytuacji bardzo pilnej, bo nic by się nie stało gdyby ta 
sesja odbyła się jutro lub w poniedziałek i termin byłby zachowany.  
Burmistrz Marek Długozima przypomniał, że tutaj pracuje się w oparciu o budżet. 
Dla porównania burmistrz powiedział, że powiat spotkał się już również po raz trzeci 
i radni nie mieli do tego żadnych uwag. Burmistrz powiedział, iż niezbędne jest 
uchwalenie budżetu do końca roku tak aby można było od początku stycznia zacząć 
normalną pracę. W ocenie burmistrza budżet jest sprawą niecierpiącą zwłoki.  
Radny Darowski powiedział, że podtrzymuje swoje stanowisko i budżet może być 
uchwalony do końca stycznia.  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmianę porządku obrad polegającą na 
dopisaniu punktu 2a podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wstąpienia, na miejsce 
radnego Marka Aureli Długozimy, kandydata z tej samej listy, Pani Wiesławy 
Kucięby oraz punktu 4a podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Burmistrza Gminy Trzebnica: „za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymał si ę – 4. 
Porządek został zmieniony.  
Po wprowadzonych zmianach porządek obrad przedstawi się następująco: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 

   2a. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wstąpienia, na miejsce radnego      
Marka Aureli Długozimy, kandydata z tej samej listy, Pani Wiesławy Kucięby.  

3. Informacja Burmistrza o podjętych ważniejszych zarządzeniach i decyzjach od 
ostatniej sesji Rady.  

4. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej V kadencji: 
 - XLI 
 - XLII 
 - XLIII 
 -XLIV 
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   4a. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy   
Trzebnica. 

5. Podjecie uchwały Nr III/4/10 w sprawie powołania stałych Komisji Rady 
Miejskiej w Trzebnicy oraz składów osobowych. 

6. Podjęcie uchwały Nr III/5/10 w sprawie wyboru przewodniczących stałych 
Komisji Rady Miejskiej w Trzebnicy.  

7. Wybór komisji skrutacyjnej w celu przeprowadzenia wyboru 
wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Trzebnicy. 

8. Wybór wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Trzebnicy: 
- zgłaszanie i prezentacja kandydatów na wiceprzewodniczącą/-ego; 
- przeprowadzenie  głosowań  tajnych i ustalenie wyników głosowania; 
- przedstawienie protokołów wyboru wiceprzewodniczących. 

9. Podjęcie uchwały Nr III/6/10 w sprawie wyboru wiceprzewodniczącej/-go 
Rady Miejskiej w Trzebnicy ( „pierwszej/-go”). 

10. Podjęcie uchwały Nr III/7/10 w sprawie wyboru wiceprzewodniczącej/-go 
Rady Miejskiej  w Trzebnicy ( „drugiej/-go”). 

11. Interpelacje i zapytania. 
12. Wolne wnioski. 
13. Komunikaty. 
14. Zamknięcie obrad sesji.  

 
 Ad.2a. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wstąpienia, na miejsce 
radnego Marka Aureli Długozimy, kandydata z tej samej listy, Pani Wiesławy 
Kucięby.  
Przewodniczący Karol Idzik poinformował, że Krajowe Biuro Wyborcze przesłało 
informację, że kandydatką, która po Marku Długozimie otrzymała największą liczbę 
głosów, a nie uzyskała mandatu w okręgu wyborczym nr 2 jest Wiesława Kucięba. W 
związku z tym dyrektor Delegatury Krajowego Biura Wyborczego przypomina, że 
zgodnie z art. 194 ust.1 ustawy z dnia 16 lipca 1998 r. - Ordynacja wyborcza do rad 
gmin, rad powiatów i sejmików województwa, Rada powinna na następnej sesji, po 
sesji na której doszło do wygaszenia mandatu radnego podjąć uchwałę  o wstąpieniu 
nowej osoby.  
Radny Darowski powiedział, że tego nikt nie neguje, że pani Kucięba wstępuje na 
miejsce radnej. Radny Darowski zapytał natomiast czy pani Kucięba głosowała za 
zmiana porządku obrad, a jeżeli tak było to poprosił o powtórne przegłosowanie tego 
porządku. 
Radna Wiesława Kucięba potwierdziła, że przez pomyłkę zagłosowała.  
W związku z zaistniała sytuacja przewodniczący Idzik poddał jeszcze raz pod 
głosowanie zmiany do porządku obrad: „za” - 14, „przeciw” - 0, „wstrzymał si ę” - 
4. Porządek został zmieniony.  
Po przegłosowaniu porządku przewodniczący powrócił do punktu 2a i poddał pod 
glosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wstąpienia, na miejsce radnego 
Marka Aureli Długozimy, kandydata z tej samej listy, Pani Wiesławy Kucięby: „za” - 
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18, „przeciw” - 0, „wstrzymał się” - 0. Uchwała została podjęta jednogłośnie.  
Po podjęciu chwały przewodniczący Rady odczytał rotę ślubowania: „Wierny 
Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
mieszkańców” 
Radna Wiesława Kucięba stojąc odpowiedziała  „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”.  
Po ślubowaniu burmistrz Marek Długozima wraz z przewodniczącym Karolem 
Idzikiem pogratulowali radnej Kuciębie i wręczyli Jej kwiaty.  
 Ad.3. Informacja Burmistrza o podjętych ważniejszych zarządzeniach i 
decyzjach od ostatniej sesji Rady.  
Burmistrz Długozima poinformował, że ostatnia sesja odbyła się 26 października 
2010 roku. Najważniejsze sprawy to: 

1. Przygotowanie projektów uchwał na dzisiejszą sesję. 
2. Wydanie zarządzeń w sprawie:  

1) Rezygnacji z prawa wykonania pierwokupu nieruchomości stanowiącej własność 
Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej „Wiosna” w likwidacji z 
siedzibą w Trzebnicy; 
2) nadania numerów porządkowych dla nieruchomości położonej we wsi 
Kuźniczysko, Brzezie, Domanowice, Koniowo, Raszów, Szczytkowice, Marcinowo, 
Masłowiec; 
3) udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego oraz 
powołanie komisji przetargowej na przeprowadzenie cyklu szkoleń mających na celu 
unowocześnienie procesu edukacji w gminnych placówkach oświatowych – w 
ramach projektu pn. „trzebnicka e-oświata”, realizowanego w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki; 
4) zmian w budżecie Gminy Trzebnica na 2010 rok; 
5) udzielenia zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego oraz 
powołania komisji przetargowej na przeprowadzenie audytu zewnętrznego projektu 
„Rozwój infrastruktury turystyki aktywnej w Powiecie Trzebnickim poprzez budowę 
kompleksu basenowego przy ul. Leśnej w Trzebnicy”; 
6) Powołanie Zespołu Projektowego dla potrzeb realizacji projektu pt. „Innowacyjne 
metody nauczania w edukacji przedszkolnej”;  
7) Powołanie Zespołu Projektowego dla potrzeb realizacji projektu pt. „Zainspirować 
przedszkolaka-radosna zabawa, odkrywcza nauka, aktywny ruch”; 
8) Powołanie Zespołu Projektowego dla potrzeb realizacji projektu pt. „Trzebnicka e-
oświata”; 
9) Powołanie składu osobowego Komisji Burmistrza Gminy Trzebnica w sprawie 
wynajmu lokali użytkowych w budynku kompleksu basenowego położonego w 
Trzebnicy przy ul. Leśnej; 
10) Nieodpłatnego przejęcia na własność przez Gminę Trzebnica nieruchomości na 
terenie Gminy Trzebnica, stanowiących własność Skarbu Państwa – Agencja 
Nieruchomości Rolnych Skarbu Państwa Oddział Terenowy we Wrocławiu; 
11) Projektu budżetu Gminy Trzebnica na 2011 rok; 
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12) Projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzebnica; 
13) Ustalenia ceny za przyjęcie odpadów na składowisko w Marcinowie; 
14) Zmiany Zarządzenia nr 0151/175/2010 Burmistrza Gminy Trzebnica z dnia 9 
listopada 2010 roku w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Trzebnica 
nieruchomości na terenie Gminy Trzebnica, stanowiących własność Skarbu Państwa; 
15) Ustalenia stawki czynszu za 1 metr kwadratowy powierzchni użytkowej lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego Zasobu Gminy Trzebnica; 
16) Powołania Gminnego Biura Spisowego dla przeprowadzenia Narodowego Spisu 
Powszechnego Ludności i Mieszkań w 2011 roku; 
17) Zmiany Zarządzenia Burmistrza Gminy Trzebnica w sprawie dzierżawy terenu 
pod rezerwację stoiska na miejskim placu targowym w Trzebnicy. 
Radny Janusz Szydłowski powiedział, że mieszkańcy mieszkań komunalnych 
otrzymują decyzje, którą teraz chce przeczytać „Zakład Gospodarki Komunalnej w 
Trzebnicy uprzejmie informuje, że na podstawie uchwały Nr XXI/245/04 §8 ust.1 
Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 30 września 2004 roku oraz zarządzenia Nr – 
którego się nie podaje – z dnia – również nie jest to podane – w sprawie ustalenia 
stawki czynszu na metr kw. powierzchni użytkowej lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego Zasobu Gminy Trzebnica z dnia 30 listopada 2010 roku wypowiada 
się dotychczasową stawkę czynszu z trzy miesięcznym okresem wypowiedzenia. W 
związku z powyższym od 1 marca 2011 roku stawka bazowa czynszu za 1 metr kw. 
Powierzchni użytkowej będzie wynosić 4,30 zł”.  W związku z tym pismem radny 
Szydłowski zapytał jakie skutki prawne wnosi takie pismo? 
Burmistrz Długozima odpowiedział, że nie bardzo rozumie pytanie radnego. 
Burmistrz wraz z dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej uznał, że jeśli mają być 
przeprowadzane remonty zasobu mieszkaniowego gminy to konieczne jest 
podniesienie stawki bazowej czynszu. Ta stawka jest i tak na niskim poziomie.  
Radny Szydłowski powiedział, że nie ma podstawy prawnej do wydawania takiej 
decyzji, ponieważ nie ma podanego numeru zarządzenia i nie ma dnia, w którym to 
zarządzenie wyszło.  
Burmistrza powiedział, że z taką sprawą radny mógł się zwrócić bezpośrednio do 
dyrektor ZGK. Zaproponował jednak aby poprosić na salę panią dyrektor w celu 
wyjaśnienia, a w międzyczasie przejść do kolejnych punktów porządku obrad.  
 Ad.4. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej V kadencji: 
Przewodniczący powiedział, że do biura Rady nie wpłynęły żadne uwagi dotyczące 
treści protokołów i przeszedł do głosowania nad nimi.  
 - XLI  
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XLI sesji Rady Miejskiej: „za” - 
18, „przeciw” - 0, „wstrzymał się” - 1. Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 - XLII 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XLII sesji Rady Miejskiej: „za” - 
18, „przeciw” - 0, „wstrzymał się” - 1. Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 - XLIII 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XLIII sesji Rady Miejskiej: „za” 
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- 18, „przeciw” - 0, „wstrzymał się” - 1. Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 -XLIV 
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XLIV sesji Rady Miejskiej: „za” 
- 18, „przeciw” - 0, „wstrzymał się” - 1. Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 W związku z przybyciem na salę dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej 
Beaty Gorzały przewodniczący powrócił do punktu 3 porządku obrad, w którym 
radny Szydłowski kierował pytanie do pani dyrektor.  
Radny Szydłowski powtórzył pytanie.  
Dyrektor Gorzała odpowiedziała, że zmiana wysokości czynszu następuje na 
podstawie zarządzenia burmistrza, które jest oparte o uchwałę Rady Miejskiej w 
Trzebnicy z grudnia 2008 roku w sprawie Wieloletniego Planu Gospodarowania 
Mieniem Gminnym na lata 2009 – 2013. 20 listopada 2010 roku burmistrz podpisał 
zarządzenie zmieniające stawkę bazową. W piśmie, które otrzymali lokatorzy, 
pracownicy ZGK popełnili błąd i nie podali szczegółowego zarządzenie. Błąd ten 
zostanie sprostowany.  
 Ad.4a. Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 
Gminy  Trzebnica. 
Przewodniczący Idzik powiedział, że wynagrodzenie burmistrza będzie wynosiło 
8.803,90 zł netto, a podwyżka jaka jest w tym zawarta wynosi 734,83 zł netto.  
Radny Szydłowski zapytał czy jest to maksymalne wynagrodzenie jakie może 
pobierać burmistrz miejscowości takiej wielkości jak Trzebnica? 
Przewodniczący potwierdził, że jest to maksymalna dopuszczalna stawka. 
Więcej pytań nie było. 
Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie: „za” - 16, „przeciw” - 0, 
„wstrzymał się” - -3. Uchwała została podjęta.  
 Ad.5. Podjecie uchwały Nr III/4/10 w sprawie powołania stałych Komisji Rady 
Miejskiej w Trzebnicy oraz składów osobowych. 
Przewodniczący Idzik powiedział, że projekt tej uchwały został przygotowany na 
podstawie deklaracji jakie radni składali do biura Rady. W związku z objęciem 
mandatu i złożeniem ślubowania przez radną Wiesławę Kuciębę niezbędna jest 
zmiana do tego projektu uchwały. Zmiana dotyczy składu Komisji ds. Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony Środowiska, z której należy wykreślić radną Jadwigę 
Janiszewską, a wpisać radną Wiesławę Kuciębę. Druga zmiana dotyczy składu 
Komisji ds. Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rekreacji, Młodzieży i Współpracy 
Międzynarodowej gdzie należy dopisać radną Wiesławę Kuciębę.  
Radny Jan Darowski zapytał dlaczego nie ma projektu uchwały w sprawie powołania 
Komisji Rewizyjnej? 
Przewodniczący Karoli Idzik odpowiedział, że na powołanie Komisji Rewizyjnej 
Rada ma 60 dni od sesji inauguracyjnej. Statut mówi natomiast, że Rada powołuje 
Komisje Rewizyjną zapewniając w niej udział przedstawicielom wszystkich klubów 
Rady. W związku z tym, że kluby jeszcze nie powstały i się nie zgłosiły został dany 
im czas na ukonstytuowanie się. Kiedy to nastąpi zostanie powołana Komisja 
Rewizyjna.  
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Radny Darowski powiedział, że w jego ocenie taka komisja powinna powstać jak 
najszybciej. 
Przewodniczący Rady zauważył, że biuro Rady jest czynne i w każdej chwili może 
zostać zgłoszony tam klub.  
Więcej uwag nie było.  
Przewodniczący poddał uchwałę wraz z przedstawioną poprawką pod głosowanie: 
„za” - 19, „przeciw” - 0, „wstrzymał si ę” - 0. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie.   
 Ad.6. Podjęcie uchwały Nr III/5/10 w sprawie wyboru przewodniczących 
stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzebnicy.  
Przewodniczący Idzik powiedział, że projekt uchwały zawiera wykropkowane 
miejsca na nazwiska przewodniczących komisji. W związku z tym każda 
kandydatura zostanie przegłosowana, a nazwisko kandydata, który uzyskał 
największą liczbę głosów w głosowaniu na przewodniczącego danej komisji zostanie 
wpisane do projektu uchwały. Następnie projekt uchwały z już wpisanymi 
nazwiskami przewodniczących komisji zostanie poddany pod głosowanie. 
Przewodniczący przed zgłoszeniem kandydatów na przewodniczącego komisji 
wyczytywał nazwiska wszystkich członków komisji. Komisji ds. Rolnictwa: Janina 
Polak, Edward Sikora, Krzysztof, Surówka, Barbara Trelińska. Następnie poprosił o 
zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego tej komisji.   
Radny Daniel Buczak zgłosił kandydaturę Edwarda Sikory.  
Radny Sikory wyraził zgodę na kandydowanie.  
Radny Wojciech Wróbel zgłosił kandydaturę Krzysztofa Surówki. 
Radny Surówka wyraził zgodę na kandydowanie.  
Przewodniczący poddał pod głosowanie na przewodniczącego Komisji ds. Rolnictwa 
kandydaturę radnego Edwarda Sikory: „za” - 11, „przeciw” - 7,  
„wstrzymał się” - 1.  
Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Krzysztofa 
Surówki na przewodniczącego Komisji ds. Rolnictwa: „za” - 7, „przeciw” - 11, 
„wstrzymał się” -1.  
W wyniku głosowania przewodniczącym Komisji ds. Rolnictwa został radny 
Edward Sikora, w związku z tym jego nazwisko zostaje wpisane do projektu 
uchwały.  
Przewodniczący odczytał skład osobowy Komisji ds. Budżetu i Rozwoju 
Gospodarczego: Daniel Buczak, Paweł Czapla, Jan Darowski, Adam Gubernat, Karol 
Idzik, Jadwiga Janiszewska, Jan Janusiewicz, Zbigniew Pasiecznik, Wojciech 
Wróbel. Przewodniczący poprosił o złaszenie kandydatów na przewodniczącego 
komisji.  
Radny Edward Sikora zgłosił kandydaturę Daniela Buczaka na przewodniczącego 
Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego.  
Radny Buczak wyraził zgodę na kandydowanie.  
Radny Wojciech Wróbel zgłosił kandydaturę radnego Jana Darowskiego. 
Radny Darowski wyraził zgodę na kandydowanie na przewodniczącego Komisji ds. 
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Budżetu i Rozwoju Gospodarczego.  
Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Daniela Buczaka: 
„za” - 12, „przeciw” - 5, „wstrzymał si ę” - 2.  
Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Jana 
Darowskiego: „za” - 7, „przeciw” - 12, „wstrzymał si ę” - 0.   
W wyniku głosowania przewodniczącym Komisji ds. Budżetu i Rozwoju 
Gospodarczego został radny Daniel Buczak. W związku z powyższym nazwisko 
Daniela Buczaka zostaje wpisane do projektu uchwały.  
Przewodniczący odczytał członków Komisji ds. Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska: Daniel Buczak, Tadeusz Cepiel, Paweł Czapla, Adam Gubernat, 
Wiesława Kucięba, Agnieszka Moździerz. Przewodniczący poprosił o zgłaszanie 
kandydatów na przewodniczącego wyżej wymienionej komisji.  
Radny Edward Sikora zgłosił kandydaturę radnej Wiesławy Kucięby. 
Radna Kucięba wyraziła zgodę na kandydowanie.   
Więcej kandydatur nie było.  
Przewodniczący poddał kandydaturę Wiesławy Kucięby na przewodniczącą Komisji 
ds. Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska pod głosowanie: „za” - 16, 
„przeciw” - 0, „wstrzymał si ę” - 3.  
W wyniku głosowania przewodniczącym Komisji ds. Gospodarki Komunalnej i  
Ochrony Środowiska została radna Wiesława Kucięba. W związku z powyższym 
nazwisko Wiesławy Kucięby zostaje wpisane do projektu uchwały. 
Przewodniczący odczytał skład Komisji ds. Obywatelskich, Samorządu, Porządku 
Publicznego, Opieki Społecznej i Zdrowia: Tadeusz Cepiel, Jan Darowski, Janina 
Polak, Janusz Pancerz, Edward Sikora, Jan Zielonka.  
Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego komisji.  
Radny Jan Janusiewicz zgłosił kandydaturę radnego Janusza Pancerza na 
przewodniczącego wyżej wymienionej komisji.   
Radny Pancerz wyraził zgodę na kandydowanie.  
Więcej kandydatur nie było.  
Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Janusza Pancerze na 
przewodniczącego Komisji ds. Obywatelskich, Samorządu, Porządku Publicznego, 
Opieki Społecznej i Zdrowia: „za” - 16, „przeciw” - 0, „wstrzymał si ę” - 3.  
W wyniku głosowania przewodniczącym Komisji ds. Obywatelskich, 
Samorządu, Porządku Publicznego, Opieki Społecznej i Zdrowia został radny 
Janusz Pancerz. W związku z powyższym nazwisko Janusza Pancerza  zostaje 
wpisane do projektu uchwały. 
Przewodniczący odczytał skład Komisji ds. Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, 
Rekreacji, Młodzieży i Współpracy Międzynarodowej: Zenon Janiak, Jan 
Janusiewicz, Wiesława Kucięba, Agnieszka Moździerz, Janusz Pancerz, Zbigniew 
Pasiecznik, Krzysztof Surówka, Paweł Wolski, Wojciech Wróbel, Jan Zielonka. 
Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego komisji. 
Radny Edward Sikora zgłosi kandydaturę radnej Agnieszki Moździerz na 
przewodniczącą komisji.  
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Radna Moździerz wyraziła zgodę na kandydowanie.  
Radny Paweł Wolski zgłosił kandydaturę radnego Wojciecha Wróbla na 
przewodniczącego komisji. 
Radny Wróbel wyraził zgodę na kandydowanie. 
Więcej kandydatur nie było.  
Przewodniczący poddał pod głosowanie kandydaturę radnej Agnieszki Moździerz na 
przewodnicząca Komisji ds. Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rekreacji, 
Młodzieży i Współpracy Międzynarodowej: „za” - 11, „przeciw” - 2, „wstrzymał 
się” - 6.  
Następnie poddana pod głosowanie została kandydatura radnego Wojciecha Wróbla: 
„za” - 7, „przeciw” - 9, „wstrzymał si ę” - 3.  
W związku z przeprowadzonym głosowaniem przewodniczący Rady poprosił 
aby do projektu uchwały wpisać nazwisko radnej Agnieszki Moździerz na 
przewodniczącą Komisji ds. Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rekreacji, 
Młodzieży i Współpracy Międzynarodowej.  
Po przeprowadzeniu poszczególnych głosowań nad kandydaturami radnych na 
przewodniczących komisji, przewodniczący Rady odczytał nazwiska wyłonionych 
kandydatów: Edward Sikora – Komisja ds. Rolnictwa, Daniel Buczak – Komisja ds. 
Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Wiesława Kucięba – Komisja ds. Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony Środowiska, Janusz Pancerz – Komisja ds. Obywatelskich, 
Samorządu, Porządku Publicznego, Opieki Społecznej i Zdrowia, Agnieszka 
Moździerz –  Komisji ds. Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rekreacji, Młodzieży i 
Współpracy Międzynarodowej. Następnie poprosił o przegłosowanie projektu 
uchwały w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w 
Trzebnicy: „za” - 18, „przeciw” - 0, „wstrzymał si ę” - 1. Uchwała została podjęta. 
 Ad.7. Wybór komisji skrutacyjnej w celu przeprowadzenia wyboru 
wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Trzebnicy. 
Przewodniczący Rady powiedział, że w tej chwili zostanie przeprowadzony wybór 
komisji skrutacyjnej w celu przeprowadzenia wyborów wiceprzewodniczących Rady 
Miejskiej w Trzebnicy.  Przewodniczący Karol Idzik poprosił o zgłaszanie 
kandydatur do Komisji Skrutacyjnej.  
Radny Jan Darowski zaproponował aby stolik do głosowania wraz z urną nie 
znajdował się pod prezydium – tak jak miało to miejsce poprzednio i ma również 
dzisiaj – tylko został przeniesiony w inne miejsce, bo w ocenie radnego w 
poprzednim głosowaniu nie było zachowanej pewnej zasady tajności.   
Druga kwestia jaka poruszył radny dotyczyła kart do głosowania. Zdaniem radnego 
Darowskiego na karcie do głosowania powinny znajdować się trzy warianty wybory: 
„za”, „przeciw” i „wstrzymał się”.  
Przewodniczący Idzik powiedział, że jak rozumie tajność jest potrzebna w momencie  
oddawania głosu natomiast samo położenie urny nie stanowi problemu. 
Przewodniczący zaproponował aby poczekać do wyboru Komisji Skrutacyjnej i 
pozostawić jej znalezienie takiego miejsca aby tajność głosowania zapewnić. Jeżeli 
chodzi o zasady głosowania to zgodnie z §59 Statutu mówi o tym, że głosowanie 
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tajne przeprowadza Komisja Skrutacyjna wybrana przez Radę. Komisja wybiera 
przewodniczącego komisji i przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przed 
głosowaniem wyjaśnia zasady i tryb głosowania tajnego. W związku z powyższym 
przewodniczący Rady zaproponował aby najpierw przegłosować skład komisji, a ona 
później tak przeprowadzi głosowanie, aby nie było żadnych wątpliwości i zastrzeżeń. 
Ponadto pouczy radnych w jaki sposób należy oddać głosy. Przewodniczący Karol 
Idzik ponownie poprosił o złaszenie kandydatów do komisji skrutacyjnej do 
przeprowadzenia wyborów dwóch wiceprzewodniczących Rady.   
Radny Jan Janusiewicz zgłosił kandydaturę radnego Janusza Pancerza.  
Radny Pancerz wyraził zgodę.  
Radny Wojciech Wróbel zgłosił kandydaturę radnego Pawła Wolskiego. 
Radny Wolski wyraził zgodę na kandydowanie.   
Radny Edward Sikora zgłosił kandydaturę radnej Barbary Trelińskiej. 
Radna Trelińska wyraziła zgodę na kandydowanie.  
Więcej kandydatur nie było.  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydatury radnych: Janusza 
Pancerza, Pawła Wolskiego i Barbary Trelińskiej do składu Komisji Skrutacyjnej do 
wyboru wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Trzebnicy: „za” - 19, „przeciw” - 
0, „wstrzymał się” - 0. Kandydatury zostały przyjęte jednogłośnie.  
 Ad.8. Wybór wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Trzebnicy: 
Przewodniczący poprosił członków Komisji Skrutacyjnej o zebranie się i 
zdecydowaniu o miejscu przeprowadzenia głosowani, o miejscu gdzie będzie urna, 
tak aby wszystkie zasady tajności wyborów były zachowane.  
Radny Janusz Pancerz jako przewodniczący Komisji Skrutacyjnej powiedział, że w 
dniu dzisiejszy radni będą oddawać głos tylko i wyłącznie „za” danym kandydatem. 
Przy każdym nazwisku jest krateczka i tam należy postawić znak „X”. Jeden „X” 
przy jednym nazwisku. Dwa czy więcej „X” będzie oznaczało głos nieważny.  
Radny Jan Darowski zapytał jakie są możliwości? 
Radny Pancerz odpowiedział, że jest tylko „za”.  
Radny Darowski powiedział, że jego zdaniem to jest niesprawiedliwe bo powinny 
być możliwość „za”, „przeciw” i „wstrzymał się”.  
Przewodniczący Karol Idzik zaproponował aby najpierw zgłosić kandydatów na 
wiceprzewodniczącego żeby się dowiedzieć ilu ich będzie.  
Radny Wojciech Wróbel zapytał czy głosowanie będzie jedno na obu kandydatów, 
czy głosowania będą oddzielne.  
Przewodniczący Rady powiedział, że będą to dwa odrębne głosowania.  
Burmistrz Długozima powiedział, że dokonywany będzie wybór jednego kandydata, 
jeśli zostanie oddany głos tak jak jest to w wyborach parlamentarnych czy 
samorządowych to stawia się jeden „X” przy jednym kandydacie. Z wielu 
kandydatów wybiera się jednego. Do tej pory była taka praktyka, że oddawało się 
głos „za”, a jeśli ktoś nie miał ochoty głosować to nie stawiał znaku „X” przy 
nazwisku. Stawia się jeden znak „X” przy jednym nazwisku bo dokonujemy wyboru 
jednego kandydata.  
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Radny Darowski zgadza się, że wybieramy jednego czy dwóch ale ograniczamy w 
tym momencie prawa radnego do wyboru. Bo ktoś może nie głosować, może się 
wstrzymać.  
Radny Zenon Janiak powiedział, że jeśli radni nie dojdą do porozumienia w jaki 
sposób będą głosować to dojdzie do takiego samego głosowania jak ostatnio, gdzie 
wcale nie ma pewności czy głosy oddane były nieważne bo nikt wcześniej nie 
powiedział jak należy to zrobić.  
Przewodniczący Rady powiedział, że wzór karty do głosowania został zatwierdzony 
przez radcę prawnego urzędu. Nie ma podstaw żeby wątpić, że jest to źle 
przygotowane czy niezgodnie z przepisami. Należy tylko wyjaśnić w jaki sposób to 
głosowanie miałoby przebiegać.  
Członek komisji skrutacyjnej Paweł Wolski wyjaśnił, że jeśli radny oddaje głos „za” 
to stawia „X” w kratce przy nazwisku wybranego kandydata. Głos nieważny będzie 
wówczas gdy przy dwóch kandydatach zostanie postawiony znak „X”. Natomiast 
jeśli radny chce się wstrzymać to nie stawia żadnego znaku i wtedy jest to świadome 
wstrzymanie się od głosu.  
Radni zgodzili się z propozycją zaprezentowana przez radnego Pawła Wolskiego. 
Przewodniczący Rady poprosił jeszcze raz o powtórzenie zasad głosowania. 
Radny Wolski wyjaśnił: 

− głos „za” to postawienie znaku „X” przy nazwisku wybranego kandydata 
− głos wstrzymujący się jest wówczas gdy nie zostaje postawiony żaden znak i 

oddaje się pustą kartkę 
− głos nieważny jest wtedy, gdy np. jest dwóch kandydatów i stawiany jest znak 

„X” przy nazwiskach obu 
− głosy „przeciw” są wtedy gdy, głosujemy „za” kandydatem A, wówczas 

automatycznie jesteśmy „przeciw” kandydatowi B 
Radny Wojciech Wróbel powiedział, że w sytuacji kiedy jest dwóch kandydatów 
radny może być przeciw obu kandydaturą i w związku z tym radny uważa, że 
powinna zostać ogłoszona przerwa na skorygowania kart do głosowania.  
Przewodniczący Rady powiedział, że takiej potrzeby nie ma, ponieważ z wypowiedzi 
radnego Wolskiego jasno wynika, że głos „za” kandydatem nr 1 jest jednocześnie 
głosem „przeciw” kandydatowi nr 2. Natomiast jeżeli chodzi o głosowanie przeciw 
obu kandydatom to w związku z tym, że wybór wiceprzewodniczących odbywa się 
bezwzględna większością, tzn. wszystkie głosy, które nie są „za” są po stronie 
przeciwnej.  
Radny Wojciech Wróbel zapytał czy głosy nieważne też się liczą? 
Przewodniczący odpowiedział, że nie. Głosy do obliczania większości w wyniku 
wyborów na wiceprzewodniczących są brane pod uwagę tylko głosy ważne, czyli 
„za”, „przeciw”, „wstrzymał się”. W związku z tym, że do bezwzględnej większości 
musi być pozytywna liczba głosów „za” przewyższająca wszystkie pozostałe, czyli 
głosy „przeciw” i wstrzymał się”. Głosy nieważne nie są brane pod uwagę, więc 
jeżeli ktoś dwa razy skreśli „za” jest to nie brane pod uwagę. Aby kandydat przeszedł 
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w tym tajnym głosowaniu musi głosów „za” swoja kandydaturą mieć bezwzględną 
większość.  
Radny Jan Darowski powiedział, iż chodzi o to aby wszystko było klarowne i jasne 
żeby nie rodziły się jakieś nieporozumienia i ta dyskusja do tego zmierza. Radny 
Darowski cyt. ja bym to uprości zdecydowanie: „za”, „przeciw”, „wstrzymujący 
się”i tyle, i nawet napisał, że wstrzymujący. Prosta reguła.  
Przewodniczący Rady podziękował ze opinię ale powiedział, że przy dobrej woli 
każda z osób, która tutaj się znajduje nie jest tu przypadkowo i jest świadoma sytuacji 
oraz miejsca w jakim jest. Następnie przewodniczący Idzik poprosił o zgłaszanie 
kandydatów na wiceprzewodniczącego Rady. Zaznaczył, że będą dwa odrębne 
głosowania, ponieważ wybieranych będzie dwóch wiceprzewodniczących Rady. 
Najpierw poprosił o zgłaszanie kandydatów na pierwszego wiceprzewodniczącego, 
później będzie głosowanie nad kandydaturami i sporządzenie protokołu z 
głosowania. Następnie procedura zostanie powtórzona dla celów wybrania drugiego 
wiceprzewodniczącego Rady.  Przewodniczący Idzik powiedział, że sformułowanie 
pierwszy i drugi wiceprzewodniczący jest użyte do celów porządkowych i nie 
wynikają z tego kompetencje czy uprawnienia.  
Po tych obszernych wyjaśnieniach nastąpiło zgłaszanie kandydatur. 
Radny Janusz Pancerz zgłosił kandydaturę Jana Janusiewicza. Uzasadniając podał, że 
radny Janusiewicz jest jest już czwarta kadencję radnym. W IV kadencji był 
przewodniczącym Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, w V kadencji był 
wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej w Trzebnicy.  
Radny Janusiewicz wyraził zgodę na kandydowanie.  
Radny Janusz Szydłowski zgłosił kandydaturę radnego Zenona Janiaka. Uzasadnił, że 
radny Janiak był przewodniczącym Rady II kadencji. Nauczyciel i dyrektor Szkoły 
Podstawowej nr 2, radny V kadencji.  
Radny Janiak wyraził zgodę na kandydowanie.  
Więcej kandydatur nie było.  
Przewodniczący Rady odniósł się do kwestii spornej jaką było głosowanie 
kandydatów na przewodniczącego czy wiceprzewodniczącego. Powiedział, że w 
głosowaniu na przewodniczącego Rady kandydaci wstrzymali się od głosu, w 
związku z tym, że pojawiło się orzeczenie sądu i stanowisko Nadzoru co to tego, że 
osoby które kandydują na te funkcje powinny brać udział w głosowaniu. W związku 
z powyższym osoby startujące mogą na siebie głosować.  
Radny Darowski powiedział, że podziela takie stanowisko.  
Przewodniczący Rady poprosił przewodniczącego komisji skrutacyjnej o 
przypomnienie zasad głosowania. 
Przewodniczący komisji skrutacyjnej Janusz Pancerz wyjaśnił, że postawienie znaku 
„X” przy nazwisku kandydata oznacza oddanie na niego głosu „za” i jednoczesny 
głos „przeciw” drugiemu kandydatowi.  Dwa „X” oznaczają głos nieważny. Brak 
znaku „X” oznacza głos „wstrzymujący się”.  
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Przewodniczący Rady powiedział, że głosowanie będzie wyglądało w ten sposób, iż 
członek komisji skrutacyjnej będzie wyczytywał nazwiska radnych, radni odbiorą 
swoją kartę do głosowania i oddadzą głos.  
Członek komisji skrutacyjnej Paweł Wolski zaczął wyczytywać nazwiska radnych w 
kolejności alfabetycznej. Radni kolejno odbierali karty do głosowania od 
przewodniczącego komisji skrutacyjnej Janusza Pancerza i oddawali głos wrzucając 
kartę do głosowania do urny. Po oddaniu głosu przez wszystkich radnych komisja 
skrutacyjna otworzyła urnę i rozpoczęła przeliczanie głosów. Po przeliczeniu 
wszystkich głosów przewodniczący komisji skrutacyjnej Janusz Pancerz odczytał 
protokół komisji (protokół stanowi załącznik nr 8). 
Radny Jan Darowski zapytał jak wyglądał ten głos nieważny? 
Przewodniczący Janusz Pancerz odpowiedział, że nie był to znak „X” tylko słowo 
„tak”.  
Przewodniczący Rady Karol Idzik pogratulował nowemu wiceprzewodniczącemu i 
zaprosił do zajęcia miejsce na prezydium.  
Wiceprzewodniczący Jan Janusiewicz, podziękował za zaufanie i zapewnił, że będzie 
się starał wykonywać swoje obowiązki dobrze i godnie reprezentować Radę Miejską. 
Następnie przewodniczący Idzik poprosił o złaszenie kandydatur na stanowisko 
drugiego wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 
Radny Edward Sikora zgłosił kandydaturę radnej Janiny Polak. W uzasadnieniu 
podał, że jest to osobą zaangażowana w prace społeczne, jest dyspozycyjna oraz 
posiada wieloletnie doświadczenie w działalności komisji zakładowych, jak i w 
radzie pracowniczej.  
Radna Polak wyraziła zgodę na kandydowanie.  
Radny Wojciech Wróbel zgłosił kandydaturę radnego Pawła Czapli. W uzasadnieniu 
powiedział, że jest to człowiek, który dał się poznać  jako osoba niezwykle 
kompetentna. W poprzedniej kadencji był przewodniczącym Komisji ds. Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony Środowiska, która zajmowała się najbardziej 
kontrowersyjnymi sprawami i bardzo dobrze sobie z tym radził. Radny Czapla jest 
świetnym organizatorem i na pewno nie będzie miał problemów z prowadzeniem 
obrad Rady jeśli zajdzie taka konieczność.  
Radny Czapla wyraził zgodę na kandydowanie.  
Więcej kandydatur nie było.  
Przewodniczący Karol Idzik poprosił Komisję Skrutacyjna o przygotowanie kart do 
głosowania, a następnie przeprowadzenie samego głosowania.  
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Janusz Pancerz przypomniał, że na karcie do 
głosowania należy postawić znak „X” .  
Następnie członek Komisji Skrutacyjnej Paweł Wolski odczytywał nazwiska radnych 
w kolejności alfabetycznej, radni kolejno odbierali karty do głosowania od 
przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej i oddawali głos wrzucając kartę do urny.  Po 
oddaniu głosu przez wszystkich radnych Komisja Skrutacyjna otworzyła urnę i 
rozpoczęła przeliczanie głosów. Po przeliczeniu wszystkich głosów przewodniczący 
komisji skrutacyjnej Janusz Pancerz odczytał protokół komisji (załącznik nr 9). 
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/Radny Pancerz odczytując protokół podał nazwiska kandydatów Janina Polak i 
Zenon Janiak co było błędem i w momencie odczytywania zostało wychwycone i 
sprostowane, co zaznaczone jest w protokole Komisji Skrutacyjnej/ 
Przewodniczący Rady Karol Idzik pogratulował nowo wybranej 
wiceprzewodniczącej Rady Janinie Polak i poprosił o zajęcie miejsca na prezydium.  
 Ad.9. Podjęcie uchwały Nr III/6/10 w sprawie wyboru wiceprzewodniczącej/-
go Rady Miejskiej w Trzebnicy ( „pierwszej/-go”). 
Przewodniczący Idzik powiedział, że uchwały będą głosowane chronologicznie i 
pierwsza zostanie poddana pod głosowanie uchwała dotycząca wyboru 
wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w osobie radnego Jana Janusiewicza. 
Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie: „za” - 13, „przeciw” - 0, 
„wstrzymał się” - 6. Uchwała została podjęta.  
 Ad.10. Podjęcie uchwały Nr III/7/10 w sprawie wyboru wiceprzewodniczącej/-
go Rady Miejskiej  w Trzebnicy ( „drugiej/-go”). 
Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wyboru 
wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Trzebnicy w osobie radnej Janiny Polak: 
„za” - 19, „przeciw” - 0, „wstrzymał si ę” - 0. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie.  
 Ad.11. Interpelacje i zapytania. 
Przewodniczący Karol Idzik poinformował, że do biura Rady nie wpłynęły żadne 
interpelacje ani zapytania.  
 Ad.12. Wolne wnioski.  
Wolnych wniosków nie było. 
 Ad.13. Komunikaty.  
Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna sesja Rady Miejskiej w Trzebnicy 
poświęcona sprawom budżetowym odbędzie się 30 grudnia 2010 roku o godzinie 
13:00.  
W styczniu planowane jest szkolenie dla wszystkich radnych, dotyczące 
funkcjonowania Rady, aktualnych przepisów i procedur. Wstępnie takie szkolenie 
miałoby się odbyć 13 stycznia 2010 roku o godz. 15:00 w Urzędzie Miejskim.  
Przewodniczący przypomniał, że jeśli radni chcą powołać kluby radnych to są do 
tego procedery i należy to zgłosić do przewodniczącego w biurze Rady Miejskiej.  
Przewodniczący przypomniał o konieczności składania oświadczeń majątkowych. 
Przypomniał również o konieczności usprawiedliwiania nieobecności co wynika z 
obowiązującego Statutu oraz przypomniał, że obowiązuje uchwała dotycząca 
wypłacania i potrącania diet radnym. Znajduje się ona w biurze Rady i w każdej 
chwili można się z nią zapoznać. W związku z tym również, przewodniczący poprosił 
o dostarczenie do biura Rady numerów rachunków bankowych radnych aby można 
było przelać im dietę.  
Przewodniczący poprosił jeszcze o to aby nie zabierać karteczek z nazwiskami, które 
są stawiane przed radnymi ponieważ po każdej sesji konieczne jest dorabianie kilku z 
nich.  
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Ostatni komunikat dotyczył Jarmarku Bożonarodzeniowego jaki jest organizowany 
przez Urząd Miejski. Jarmark odbędzie się 19 grudnia 2010 roku o godz. 15:00 w 
rynku.  
Radny Wojciech Wróbel zaproponował aby osobom nieobecnym dać czas na 
usprawiedliwienie tych nieobecności.  
Radny Jan Darowski podziela zdanie radnego Wróbla bo radni mają 7 dni na 
usprawiedliwienie nieobecności. Radny Darowski zakomunikował, że w związku z 
przebiegiem ostatniej sesji od dziś radny Darowski jest radnym niezrzeszonym i 
niezależnym. Po tym komunikacie radny Darowski poprosił radnego Jana 
Janusiewicza aby nie odbierał pochopnie głosu radnym.  
Przewodniczący Radny powiedział, że porządek obrad został wyczerpany i w 
związku z tym słowami „zamykam III sesję Rady Miejskiej w Trzebnicy” dokonał jej 
zamknięcia o godz. 16:00.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Aleksandra Hamkało 


